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Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 22, ktoré sa konalo  

dňa 21. júna 2018 
 

Prítomní: 

      Stanislav Kubaský  - starosta obce 

 Ing. Ján Fridman 

 Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková  

Ţofia Šebestová 

Ján Kalla 

Štefan Zajac 

Písomne sa ospravedlnil poslanec Ing. Miroslav Zajac  

 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová            -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková                  -   kultúrny pracovník 

 Ing. Katarína Handzušová    -  dane a poplatky 

 Ing. Anna Sedláková            - ekonómka 

 

Hlavná kontrolórka obec: Mgr. Alena Zajacová 

 

 

ÚVOD 
 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo podľa harmonogramu rokovaní OZ 

na rok 2018. Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny,  

pracovníci obecného úradu, hlavná kontrolórka obce. Písomne sa ospravedlnil poslanec Ing. 

Miroslav Zajac. Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadačke obecného úradu. Otvoril ho 

starosta obce Stanislav Kubaský.  

BOD č. 1 Otvorenie 
 

V úvode starosta obce Stanislav Kubaský všetkých prítomných privítal a predniesol 

program rokovania. Prítomní poslanci nemali doplňujúce návrhy k programu rokovania a tak 

sa zasadanie riadilo nasledovným programom: 
 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3. a) Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách. 

 b) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2018. 

4. Riešenie havarijného stavu na kanalizácii v objekte materskej školy.  

5. Výstavba detského ihriska v objekte materskej školy a dobudovanie ihriska na 

  Trojičnom námestí. 

6. Ukončenie výstavby miestnych komunikácií v obci. 

7. Informácia o prácach na výstavbe optickej siete v obci. 

8. Obnova oplotenia na nových cintorínoch v obci.  

9. Úprava okolia hrobov kňazov a kríţa na cintoríne v niţnej časti obce. 



10. Rozpočtové opatrenie č. 2/2018. 

11. Určenie volebných obvodov pre voľby poslancov Obecného zastupiteľstva v Šuňave 

na celé nasledujúce volebné obdobie 2018-2022.  

12. Určenie počtu poslancov Obecného zastupiteľstva v Šuňave na celé nasledujúce 

volebné obdobie 2018-2022.  

13. Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Šuňava na celé nasledujúce volebné 

obdobie 2018-2022. 

14. Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2018 o označovaní ulíc a iných verejných 

priestranstiev a číslovaní stavieb na území Obce Šuňava. 

15. Záverečný účet obce Šuňava za rok 2017 a Ročná účtovná závierka za rok 2017 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce  k záverečnému účtu za rok 2017 

b) Správa audítora k ročnej účtovnej závierke obce k 31.12.2017 

16. Voľba prísediacich súdu. 

17. Zámena časti pozemkov v k.ú. Niţná Šuňava p.č. 3865/1 a p.č. 547. 

18. Spolupráca centier integrovanej zdravotnej starostlivosti. 

19. Rozšírenie vodovodnej siete v obci na ul. Tatranská a Lúčna. 

20. Interpelácie poslancov. 

21. Rôzne. 

22. Diskusia. 

23. Záver. 

 

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 
 

Po otvorení zasadania starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú, 

overovateľov zápisnice Ján Gorka a Ing. Ján Fridman. Poslanci hlasovali za návrhovú komisiu 

v zloţení: Ţofia Šebestová a Ing. Mária Ilenčíková. 

Návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Ján Gorka, Ing. Ján Fridman 

B: volí 

návrhovú komisiu v zloţení: Ţofia Šebestová, Ing. Mária Ilenčíková                            

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 285/2018 bolo schválené.  

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách a Plán kontrol 
hlavnej kontrolórky obce na II. polrok  
 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce pani Mgr. Alena Zajacová. Správu 

o vykonaných kontrolách obdŕţali poslanci spolu s materiálmi na zasadanie OZ. Taktieţ 



predniesla aj Plán kontrol na II. polrok 2018. V rozprave k tomuto bodu poslanci nemali 

pripomienky a tak hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

Správu o vykonaných kontrolách hlavnej kontrolórky obce Šuňava.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 286/2018 

B: schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Šuňava na druhý polrok 2018. 

Príloha č. 2 k Uzneseniu č. 286/2018                              

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 286/2018 bolo schválené.  

Bod č. 4 Riešenie havarijného stavu na kanalizácii v objekte materskej školy 
 

V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Hovoril o vzniknutej situácií 

na kanalizácii v objekte materskej školy. Tento stav vyvrcholil 23.05.2018, kedy voda 

z kanalizačného potrubia zaplavovala aj vnútorné priestory škôlky. Bolo potrebné tento 

havarijný stav rýchlo riešiť, inak by hrozilo zatvorenie materskej školy. Našťastie sa podarilo 

identifikovať príčinu tohto stavu, ktorým bolo poškodenie kanalizácie koreňovým systémom 

stromu na dvore. Teda sa uskutočnila výmena celého kanalizačného potrubia s čistiacimi 

šachtami v celkovej dĺţke 55 m, vymenila sa kanalizačná prípojka a taktieţ sa pri týchto 

prácach ešte vymenili odkvapové zvody na budove materskej školy. V rozprave neboli 

príspevky. Následne poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: berie na vedomie  

informáciu o vzniknutom havarijnom stave na kanalizácii dňa 23.05.2018 v objekte materskej 

školy a o jeho odstránení. Uskutočnila sa výmena celého kanalizačného potrubia s čistiacimi 

šachtami (55 m), výmena kanalizačnej prípojky materskej školy, výmena odkvapových rín 

a zvodov na budove materskej školy. 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky vynaloţené na uvedené práce v celkovej sume 4 000,-- eur. 

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 287/2018 bolo schválené. 



BOD č. 5 Výstavba detského ihriska v objekte materskej školy a dobudovanie 
ihriska na Trojičnom námestí  
 

V tomto bode znova vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom predniesol 

návrh na nové vybavenie detského ihriska v materskej škole a taktieţ doplnenie vybavenia 

v parku na Trojičnom námestí. Detské ihriská podliehajú prísnym normám hlavne čo sa týka 

bezpečnosti. Preto musia byť z kvalitných materiálov s dostatočným priestorom podľa 

zvoleného typu zariadenia. Na dvore v materskej škole bude potrebné sanácia starej ţumpy 

a nové terénne úpravy ako aj odstránenie starého vybavenia. V parku na Trojičnom námestí 

pribudne kolotoč a dve hojdačky. V škôlke to bude lanová preliezka, tunel, kolotoč a detské 

hojdačky.   Po rozprave k tomuto bodu poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

A1. projektovaný návrh na výstavbu nového detského ihriska na školskom dvore pri 

materskej škole (sanácia starej ţumpy, terénne úpravy, odstránenie starého vybavenia ihriska). 

A2. projektovaný návrh na dobudovanie detského ihriska na Trojičnom námestí. 

B: schvaľuje 

B1. finančné prostriedky na detské ihrisko na školskom dvore pri materskej škole s prácami 

a úpravou terénu v celkovej sume 12 300,-- eur. 

B2. finančné prostriedky na dobudovanie detského ihriska na Trojičnom námestí s terénnymi 

úpravami v celkovej sume 5 000,-- eur. 

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 288/2018 bolo schválené. 

BOD č. 6 Ukončenie výstavby miestnych komunikácií 
 

V tomto bode informoval poslancov starosta obce Stanislav Kubaský o ukončení prác 

na výstavbe nových miestnych komunikácií. Jedná sa o nové cesty na ulici Lúčna časť od 

Štrbskej ulice a ulica MK11C. Celková suma nákladov bola vo výške 45 942,61 eur, čo bola 

suma podľa výsledku verejného obstarávania ešte v roku 2017. Príspevky do rozpravy neboli 

a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o ukončení výstavby miestnych komunikácií na ulici Lúčnej časť od ul. Štrbskej 

a na ulici MK11C. Celková suma nákladov bola 45 942,61 eur, podľa výsledku verejného 

obstarávania. 

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

  Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 289/2018 bolo schválené.  



BOD č. 7 Informácia o prácach na výstavbe optickej siete v obci 
 

           Aj v tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslancom hovoril o 

postupujúcich prácach na projekte optickej siete v obci. Momentálne práce pokračujú podľa 

harmonogramu a to výkopovými prácami. Celkovo do zeme bude poloţených 12 km káblov. 

Po ukončení optického kábla zo Štrby smerom do obce začne dodávateľská firma 

s postupným zriaďovaním prípojok.   V rozprave k tomuto bodu neboli príspevky a tak 

poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o prácach na výstavbe optickej siete v obci. Práce pokračujú podľa 

harmonogramu, dĺţka výkopových trás v obci by mala byť cca. 12 km. Po ukončení uloţenia 

optického kábla zo Štrby smerom do obce začne dodávateľská firma s postupným 

zriaďovaním prípojok.  

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 290/2018 bolo schválené.  

BOD č. 8 Obnova oplotenia na nových cintorínoch v obci 
 

V tomto bode opäť vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Hovoril o prácach na 

obnove oplotenia na cintorínoch v obci (cintoríny, kde sa pochováva). Oplotenie uţ niekoľko 

rokov je v zlom stave. Nakoľko máme pracovníkov cez projekt z úradu práce, obnovu 

oplotenia môţe obec robiť vo vlastnej réţii. Kúpila sa kvalitná farba na nový náter. Zatiaľ 

celkové náklady boli vyčíslené vo výške 1 883,90 eur. Oplotenie na cintoríne v niţnej časti 

obce je uţ ukončené ešte ostáva dokončiť oplotenie vo vyšnej časti. Príspevky v rozprave 

neboli, poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o obnove oplotenia na nových cintorínoch, ktorá pozostávala z čistenia oplotenia 

od hrdze a následného nového náteru. Oplotenie v niţnej časti obce je uţ ukončené, obnova 

oplotenia na cintoríne vo vyšnej časti obce bude ukončená v najbliţších dňoch podľa počasia. 

Celkové náklady na obnovu boli zatiaľ vo výške 1 883,90 eur. Práce na obnove vykonávali 

pracovníci obce, ktorí sú prijatí cez projekt ÚPSVR.   

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 291/2018 bolo schválené. 



BOD č. 9 Úprava okolia hrobov kňazov a kríža na cintoríne v nižnej časti obce 
 

 V tomto bode hovoril starosta obce o úprave okolia hrobov kňazov a kríţa na cintoríne 

v niţnej časti obce. Tento rok obec bude mať oslavu 720. výročia od 1. písomnej zmienky. Pri 

tejto príleţitosti obec bude slávnostne udeľovať aj čestné občianstvo dvom kňazom, in 

memoriam, ktorí sú pochovaní v niţnej časti obce – Vdp. Gejzovi Findurovi a Vdp. Jozefovi 

Koţárovi. Preto je nevyhnutné upraviť ich hroby a tým aj vzdať takto úctu ich pamiatke. Preto 

sa osadili obrubníky, poloţila sa zámková dlaţba a to nielen okolo hrobov ale aj okolo 

hlavného kríţa. Celkové náklady boli vo výške 2 500,-- eur. Po krátkej rozprave poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v z. n. p.  

A: berie na vedomie 
informáciu o prácach na úprave okolia hrobov kňazov a hlavného kríţa na cintoríne v niţnej 

časti obce. Uskutočnili sa výkopové práce, osadenie obrubníkov a zámkovej dlaţby tak ako 

okolo hrobov kňazov tak aj okolo kríţa.   

B: schvaľuje 

finančné prostriedky na úpravu vo výške 2 500,-- eur                               

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 292/2018 bolo schválené. 

BOD č. 10 Rozpočtové opatrenie č. 2/2018 
 

 V tomto bode vystúpila ekonómka obce Ing. Anna Sedláková. Poslancom predniesla 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2018. Hovorila o zmenách týkajúce sa napr. dopracovanie dotácie 

z ÚPSVaR, navýšenie podielových daní, finančné operácie. Príjmy teda z pôvodných 

1 188 150,-- eur sa zmenili na 1 238 670,-- eur. Vo výdajovej časti boli do zmeny 

zapracované výdavky na projekt z ÚPSVaR podiel od obce, nákup pracovných odevov, 

uvítanie detí do ţivota, navýšenie miezd, náklady na havarijný stav kanalizácie materskej 

školy, počítač pre OTV, úprava okolia hrobov kňazov. Teda výdaje z 1 036 150,-- eur sa 

zmenili na 1 123 270,-- eur. Taktieţ sa zmena dotkla aj kapitálových výdajov, hlavne o výdaje 

vynaloţené na projekty: výkup pozemkov pod miestne komunikácie, parkovisko pri fare, 

asfaltovanie ulíc, projekt detského ihriska v MŠ a na Trojičnom námestí, projektová 

dokumentácia na rozšírenie vodovodu v obci, rozšírenie kamerového systému. Teda 

kapitálové výdaje sa zmenili z 102 000,-- eur na 110 900,-- eur. Výdaje teda spolu boli 

1 138 150,-- eur a po zmene 1 234 170,-- eur. Poslanci v rozprave sa pýtali na niektoré 

poloţky zmien, upozornili na formálne preklepy v návrhu zmeny a následne hlasovali za 

návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4   písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. a na základe ods. 2 písm. a) § 14 zákona č. 583/2004 Z.z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p.  

schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2018 podľa Prílohy č. 1 k Uzneseniu č. 293/2018. 

 



Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 293/2018 bolo schválené. 

BOD č. 11 Určenie volebných obvodov pre voľby poslancov OZ v Šuňave na celé 
nasledujúce volebné obdobie 2018-2022 
 

 Nakoľko v tomto roku končí volebné obdobie a v novembri sa budú konať nové voľby 

do orgánov samosprávy obcí a miest je potrebné, aby obecné zastupiteľstvo určilo volebné 

obvody. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 166 zákona č. 180/2014 Z. z. o 

podmienkach výkonu volebného práva a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. 

určuje 
volebné obvody pre voľby poslancov Obecného zastupiteľstva v Šuňave na celé volebné 

obdobie 2018-2022 takto: 

Obvod č. 1 – miestna časť Niţná Šuňava  

Obvod č. 2 – miestna časť Vyšná Šuňava                    

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 294/2018 bolo schválené. 

 

Bod č. 12 Určenie počtu poslancov Obecného zastupiteľstva v Šuňave na celé 
nasledujúce volebné obdobie 2018-2022 
  

  V tomto bode sa poslanci ďalej venovali návrhu na uznesenie k určeniu počtu 

poslancov pre blíţiace sa komunálne voľby: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 ods. 3 zákona SNR č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a predpisov  

určuje 
počet poslancov Obecného zastupiteľstva v Šuňave na volebné obdobie 2018-2022 

8 poslancov; 

pre Obvod č. 1 – miestna časť Niţná Šuňava – 4 poslanci, pre Obvod č. 2 – miestna časť 

Vyšná Šuňava – 4 poslanci.                          

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 295/2018 bolo schválené. 



Bod č. 13 Určenie rozsahu výkonu funkcie starostu obce Šuňava na celé 
nasledujúce volebné obdobie 2018-2022 
 

Poslanci v tomto bode schvaľovali určenie výkonu funkcie starostu obce Šuňava na 

nasledujúce volebné obdobie 2018-2022. Hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava v súlade s § 11 ods. 4 písm. i) zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a predpisov  

určuje 
na celé nasledujúce volebné obdobie 2018-2022 rozsah výkonu funkcie starostu obce Šuňava 

takto: 1                                

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých poslancov OZ      

Uznesenie č. 296/2018 bolo schválené. 

BOD č. 14 Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2018 o označovaní ulíc a iných 
verejných priestranstiev a číslovaní stavieb na území obce Šuňava 
 

V tomto bode sa zastupiteľstvo venovalo návrhu VZN č. 1/2018 o označovaní ulíc 

a iných verejných priestranstiev a číslovaní stavieb na území obce Šuňava. Dôvodovú správu 

predniesla pracovníčka evidencia stavieb Ing. Anna Vilimová. K uvedenému návrhu poslanci 

nemali doplňujúce návrhy a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 2b, 2c a 6  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a v zmysle Vyhlášky Ministerstva vnútra SR č. 31/2003 

Z. z., ktorou sa ustanovujú podrobnosti a označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev 

a o číslovaní stavieb v znení neskorších predpisov 

vydáva 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2018 o označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev 

a číslovaní stavieb na území Obce Šuňava. 
 

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 297/2018 bolo schválené. 

BOD č. 15 Záverečný účet obce Šuňava za rok 2017 a Ročná účtovná závierka za 
rok 2017 
 

 V tomto bode vystúpila ekonómka obce Ing. A. Sedláková. Poslancom predniesla 

návrh Záverečného účtu obce Šuňava 2017. 

Tento návrh obsahoval údaje o schválení rozpočtu obce na rok 2017, jeho plnenie, zmeny 

počas roka. V správe bolo uvedené aj pouţitie investičných prostriedkov. V závere návrhu 



záverečného účtu ekonómka vyčíslila aj rezervný fond, kde sa úsporným a efektívnym 

hospodárením ušetrilo viac ako 85 tisíc eur.  

 Po prednesení návrhu záverečného účtu vystúpila so svojim stanoviskom hlavná 

kontrolórka obce Mgr. A. Zajacová. Toto stanovisko bolo vypracované v súlade so zákonom 

o obecnom zriadení, na základe predloţeného návrhu záverečného účtu obce Šuňava za rok 

2017 a na základe finančných a účtovných výkazov vyhotovených obcou k 31.12.2017. 

V závere svojho stanoviska hlavná kontrolórka, na základe preskúmaných skutočností, 

odporúčala OZ schváliť Záverečný účet obce za rok 2017 a ročnú účtovnú závierku 

hospodárenia obce za rok 2017 bez výhrad.  

 Taktieţ ekonómka obce v tomto bode predniesla správu audítora k ročnej účtovnej 

závierke obce k 31.12.2017. V rozprave neboli pripomienky k tomuto bodu a poslanci 

hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Záverečný účet obce za rok 2017 a ročnú účtovnú závierku za rok 2017 

B: berie na vedomie 

B.1 Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu za rok 2017 podľa Prílohy č. 1 

k Uzneseniu č. 298/2018 

B.2 Správu audítora k ročnej účtovnej závierke obce k 31.12.2017 

C: schvaľuje 

C.1 Záverečný účet obce  a celoročné hospodárenie obce za rok 2017 podľa Prílohy č. 2 

k Uzneseniu č. 298/2018 bez výhrad, 

Príjmy celkom 1 190 053,53 eur, 

Výdaje celkom  1 095 757,61 eur, z toho kapitálové výdaje 78 551,61 eur. 

C.2 pouţitie prebytku  v sume 86 140,77eur, zistené podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) 

a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na:  

- tvorba rezervného fondu 86 140,77 eur. Rezervný fond spolu k 30.06.2018 je 

170 605,87 eur. 

Pouţitie: asfaltovanie miestnych komunikácií, prístavba a rekonštrukcia hasičského skladu, 

výstavba detských ihrísk (materská škola, Trojičné námestie), financovanie projektov 

z fondov EÚ (Energetické zhodnotenie budovy AB obce Šuňava, Predchádzanie vzniku 

odpadov kompostovaním, rozšírenie ČOV), rozšírenie vodovodnej siete v obci, úprava 

parkoviska na p.č. 589 pred farským úradom. 

                      

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 298/2018 bolo schválené. 

BOD č. 16 Voľba prísediacich súdu 
 

 V tomto bode poslanci hlasovali za návrh prísediacich senátov okresného súdu: Mária 

Zajacová, Druţstevná 92, Šuňava, Anna Šmáliková, SNP 1, Šuňava, Bernardína Frančeková, 

Pod vodojemom 303, Šuňava, Mária Kubaská, SNP 14, Šuňava . Uvedení kandidáti musia 



spĺňať zákonom stanovené podmienky k plneniu tejto funkcie, čo aj spĺňajú. Poslanci teda 

hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 140 ods. 1, ods. 2  zákona č. 385/2000 Z. z. 

o sudcoch a prísediacich v znení doplnkov 

schvaľuje 

navrhovaných prísediacich súdu: 

Mária Zajacová, Druţstevná 92, Šuňava 

Anna Šmáliková, SNP 1, Šuňava 

Bernardína Frančeková, Pod vodojemom 303, Šuňava 

Mária Kubaská, SNP 14, Šuňava  

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 299/2018 bolo schválené. 

BOD č. 17 Zámena časti pozemkov v k.ú. Nižná Šuňava p.č. 3865/1 a p.č. 547 
 

 V tomto bode sa poslanci venovali zámene pozemkov v k.ú. Niţná Šuňava, okolo 

hasičskej zbrojnice, s.č. 140. Jedná sa o zámenu časti susedného pozemku p. Skubeňovej 

s pozemkom obce. Podľa GP č. 065/2018 sa od pôvodnej parcely č. 3865/1 odčlení diel „2“ 

o výmere 8 m2 pre novovzniknutú parc. reg. „C“ č. 543/14 o výmere 8 m2 a  od parcely č. 

547 sa odčlení diel „1“ o výmere 8 m2, z ktorého vznikne parc. reg. „C“ č. 547/2 o výmere 8 

m2.  

Parc. č. 543/14 prechádza do vlastníctva pani Skubeňovej a parc. 547/2 prechádza do 

vlastníctva obce. Touto zámenou sa umoţní lepšie zaizolovanie budovy hasičskej zbrojnice 

a jej rozšírenie. S výmenou pani Skubeňová súhlasila. V rozprave k tomuto bodu neboli 

pripomienky a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

zámenu časti obecného pozemku v k.ú. Niţná Šuňava p.č. 3865/1 a p.č. 547; jedná sa 

o pozemok pri hasičskom sklade a to časť pozemku zapísanom na LV č. 1 p.č. 3865/1 vo 

vlastníctve obce s časťou pozemku vo vlastníctve Márie Skubeňovej, SNP 71/18, Šuňava 

zapísanom na LV 202 p.č. 547. 

Podľa GP č. 065/2018 sa od pôvodnej parcely č. 3865/1 odčlení diel „2“ o výmere 8 m2 pre 

novovzniknutú parc. reg. „C“ č. 543/14 o výmere 8 m2 a  od parcely č. 547 sa odčlení diel „1“ 

o výmere 8 m2, z ktorého vznikne parc. reg. „C“ č. 547/2 o výmere 8 m2.  

Parc.č. 543/14 prechádza do vlastníctva pani Skubeňovej a parc. 547/2 prechádza do 

vlastníctva obce. 

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 300/2018 bolo schválené. 



BOD č. 18 Spolupráca centier integrovanej zdravotnej starostlivosti 
 

 Poslanci spolu s pracovnými materiálmi na zasadanie OZ dostali aj list, ktorý obdŕţal 

MUDr. Fathi od obce Štrba a taktieţ poslanci dostali aj reakciu MUDr. Fathiho na uvedený 

list/dopyt. Jednalo sa o ponuku obce Štrba na vytvorenie zariadenia Centra integrovanej 

zdravotnej starostlivosti (CIZS) v obci Štrba. To by však znamenalo zrušenie zdravotného 

strediska v našej obci. V rozprave k tomuto bodu starosta obce poznamenal, ţe starosta obce 

Štrba takéto kroky podnikol bez oboznámenia starostov okolitých obcí. Poslanci tieto 

informácie zobrali na vedomie: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

a) návrh na spoluprácu na projekte zriadenia centra integrovanej zdravotnej starostlivosti 

(CIZS) v obci Štrba, čo by znamenalo zrušenie zdravotného strediska v našej obci. 

O uvedenú spoluprácu poţiadala obec Štrba, v zastúpení starostom obce Michalom 

Sýkorom, lekára MUDr. Ahmadullaha Fathiho (PULSE medicine). 

b) stanovisko MUDr. Ahmadullaha Fathiho k uvedenému návrhu na spoluprácu, 

odkonzultované so starostom obce Stanislavom Kubaským, kde zaujal zamietavé 

stanovisko. 

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

 Uznesenie č. 301/2018 bolo schválené. 

BOD č. 19 Rozšírenie vodovodnej siete v obci na ul. Tatranská a Lúčna 
 

 Poslanci sa v tomto bode venovali projektu rozšírenia vodovodnej siete na uliciach 

Lúčna a Tatranská. Starosta obce poslancom hovoril, ţe obec má dve moţnosti, buď vybuduje 

vodovod za vlastné prostriedky a potom potrubie odovzdá do správy PVS a.s. za určitý 

percentuálny podiel alebo sa dohodne s PVS o spoločnom financovaní rozšírenia vodovodu. 

Nie sú to malé finančné prostriedky, preto by bolo lepšie keby projekt financovala obec 

spoločne s PVS, nakoľko potrubie aj tak prejde do správy PVS. Je pripravená projektová 

dokumentácia a začal sa proces vybavovania stavebného povolenia. Ak bude stavebné 

povolenie a všetky ostatné povolenia, PVS je ochotná hovoriť o moţnej dohode. Poslanci 

v rozprave nemali pripomienky a hlasovali za návrh uznesenia: 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

Informáciu o pokračovaní prípravných prác na projektoch – rozšírenie vodovodnej siete na ul. 

Tatranská a Lúčna 

B: poveruje 

starostu obce rokovať s generálnym riaditeľom Podtatranskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 

Ing. Petrom Ďuroškom o moţnosti spolufinancovať uvedené investičné projekty. Spolupráca 

by pozostávala, ţe obec zabezpečí zemné práce, opieskovanie potrubia a PVS zabezpečí 

realizáciu technológie vodovodnej siete (trojvrstvové potrubia PE 100 a hydranty DN 100 

podľa projektovej dokumentácie) s tým, ţe po ukončení výstavby celý vodovod sa stane 

majetkom Podtatranskej vodárenskej spoločnosti, a.s., ktorá ho bude prevádzkovať.  



Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 302/2018 bolo schválené. 

BOD č. 20 Interpelácie poslancov 
 

Neboli podané ţiadne interpelácie poslancov. 

BOD č. 21 Rôzne 
  

 V tomto bode sa poslanci informovali o stave procesu Zmena a doplnok č. 1 

Územného plánu obce Šuňava. Starosta hovoril, ţe nakoľko boli viaceré pripomienky k 1. 

etape, a to zo strany dotknutých orgánov, taktieţ pribudli aj nové poţiadavky, proces začne od 

začiatku.  

 V tomto bode hovorila poslankyňa Ţ. Šebestová, ktorá navrhla, aby obec odmenila 

dobrovoľníkov, ktorí pracovali na oprave a spojazdnení nového autobusu, ktorý bol výborne 

vyuţitý aj počas gospelového festivalu. Sú to hlavne dobrovoľní hasiči, ktorí veľa hodín 

venovali oprave.  Po krátkej rozprave poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

poveruje 

starostu obce na základe dohody o vykonaní práce odmeniť členov DHZ Šuňava, ktorí sa 

zaslúţili o opravu obecného autobusu, podľa predloţeného zoznamu a odpracovaných hodín. 

Autobus slúţi nielen hasičským druţstvám, ale aj deťom v základnej škole, pre občanov pri 

festivaloch a pod.  

Hlasovanie:    
Za: 7 J. Kalla, Ţ. Šebestová, Ing. M. Ilenčíková, J. Gorka, Ing. J. Fridman, J. Zachar, Š. Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomný: 1 Ing. Miroslav Zajac 

Nehlasovali: 0  

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 303/2018 bolo schválené. 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali aj sťaţnosti od občana p. Chlebovca adresovanej 

obecnému zastupiteľstvu. Nebol spokojný ako bol prejednávaný jeho podnet príslušnou 

komisiou pri obecnom zastupiteľstve, ktorý podal vo veci neprimeraného chovu psov 

u susedov na dvore. Komisia bola na mieste neohlásená, zápis zo zasadania nebol podpísaný 

a pod. Starosta v tejto súvislosti vyzval poslancov, aby dodrţiavali určité pravidlá a postupy, 

ktoré sú nevyhnutné pre korektné riešenie podnetov od občanov.  

Diskusia 
  

 V tomto bode dal slovo starosta obce poslancom.  Vystúpila poslankyňa Ing. M. 

Ilečníková, ktorá sa pýtala ako je to s pochovávaním na cintoríne vo vyšnej časti obce. Podľa 



cintorínskeho poriadku by na jednej strane mali byť hroby bez obruby a na druhej strane 

klasické hroby. No na tej strane kde má byť len trávnik, je uţ hrob kde sú, síce nízke, ale sú 

malé obrubníky. Či dodrţiavanie kontroluje správca cintorína a treba viac upozorňovať ľudí, 

aby dodrţiavali toto pravidlo. Starosta reagoval, ţe dá to na vedomie správcovi cintorína. 

Ďalšie príspevky do diskusie neboli.  

Záver 
 

Po diskusii starosta obce Stanislav Kubaský, poďakoval prítomným za účasť 

a zasadanie ukončil.   

 

  

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

Zapísal:      Overovatelia: 
Ing. Anna Vilimová     Ján Gorka    

       Ing. Ján Fridman 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 

 

 


